
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 22. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 467
Vil midlerne fra ”Generelt løft af folkeskolen” nu tælle med som folkeskolernes nettodrifts-
omkostninger? Hvis ikke, vil det så være muligt for kommunerne selv at fordele midlerne 
”Generelt løft af folkeskolen” på en måde, så de tæller med som en del af nettodriftsom-
kostningerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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